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      ZAPISNIK 

 

 

s 5. sjednice Vijeća roditelja OŠ Split 3 koja se održala 01. 09. 2021. u 18:30 u atriju škole. 

Na sjednici je prisutno 25 od 35 predstavnika roditelja. Lista prisutnih u prilogu. 

Ravnatelj g. Jure Kunac se obraća ispred vijeća roditelja. 

- Ravnatelj je prezentirao službeno izvješće ravnatelja za prošlu školsku godinu. 
( Školu je pohađalo 719 učenika u 35 odjeljenja, te je prezentiran uspjeh đaka u nastavi i na 
natjecanjima, te preostali detalji vezani za zaposleno osoblje i objekt škole). 

- Naglašeno je da škola ostaje u dvije smjene, neće biti međusmjene u novoj školskoj godini. 
- Za 5. i 6. razrede informatika je obavezna, dok za 7. i 8. razrede uz najavu u lipnju učenik 

može izabrati ispis iz informatike. 
- U novoj školskoj godini bit će opet blok satovi, sat će trajati 45 minuta, zvonit će školsko 

zvono, učenici viših razreda će nositi maske, biti će u svojoj učionici osim za predmete 
kemiju i informatiku kada će koristit kabinet za taj premet. 

- Učenici osim razreda su vratili tablete koje im je škola dala na korištenje te će te iste 
tablete u novoj školskoj godini dobiti učenici petih razreda. 

- Neće biti male mature u novoj školskoj godini. 
- Ravnatelj je izdvojio da je škola prijavila prema HEP-u projekt za Solare na krovu kroz 

projekt HEP u potpunosti financira kupnju solara za proizvodnju električne energije, HEP u 
sklopu natječaja do kraja rujna odlučuje kojim budućim korisnicima će odobriti sredstva. 

- Postoji napravljen projekt za izvođenje spuštenih stropova u učionicama na gornjem katu 
škole, zatražit će se sredstva od grada da se to što prije realiziraju ti radovi tako da zimi 
bude lakše ugrijati ove učionice 

- Ravnatelj će aplicirati za izgradnju nove 4 učionice opcija je u okolišu škole i opcija je iznad 
atrija škole koji ima samo etažu prizemlja, dok ostatak škole ima prizemlje i kat, tu bi bili 
učionice i kabineti s opremom za predmete kao tehnički, kemija, fizika… 

- U novoj školskoj godini izborna nastava bi trebala biti u istoj smjeni s ostalim predmetima, 
raspored sati je još u izradi 

- Dio roditelja nije izvršio plaćanje cjelodnevnog boravka za niže razrede stoga ravnatelj 
predlaže opciju ako se ne plati 2 mjeseca uzastopno usluga cjelodnevnog da dijete se tada 
iz tog razreda prebaci u odjeljenje koje nema cjelodnevni boravak 
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Razno: 
- Roditelji su zamolili da i razredi 5A, 7A i 7C u novoj školskoj godini imaju mogućnost 

dodatna nastave iz matematike jer nisu imali dodatnu organiziranu u prošloj školskoj 
godini, to će biti realizirano jer će u satnicu profesorice matematike biti i to ukljućeno; 

- Predstavnik u školskom odboru g. Papučić  je iznio da se  Školskog odbora sastao nekoliko 
puta od izbora novih članova u proljeće, Grad nije izabrao svoja 3 predstavnika u Školski 
odbor, tako da je na sjednicama Školskog odbora nazočilo 4 od ukupno 7 članova ; 
Točka iz zapisnika prošle sjednice vijeća roditelja: 

- Roditelji su se raspitivali vezano za ugovore o studijskim putovanjima (naslonjeno na nastavu stranog jezika) i 
ekskurzijama završnih razreda (4. razreda i 8. razreda) koje se nisu održale zbog epidemioloških prilika u školskoj 
godini 2019/2020. 
Kao povratna  informacija je pojašnjeno da se svaki roditelj pojedinačno treba obratiti agenciji s kojom je sklopio 
ugovor o putovanju i zatražiti povrat uplaćenog novčanog iznosa u cijelosti, može se obratiti emailom ili osobno.  

U međuvremenu su pokušaji roditelja da se obrate agenciji osobno ili elektroničkom poštom naišli 
na ZATVORENA VRATA agencije MAGELLAN, i uplaćeni novci za putovanje im u cijelosti uplate nisu 
vraćeni  (kompletan iznos troška putovanja je agencija zadržala za sebe!). 

- Gđa Jelena Čulić Gambiroža je navela da vezano za dug od putničke agencije Magellan koja 
nije vratila roditeljima uplaćena sredstva za školske ekskurzije u šk. god. 2019/2020. da su 
roditelji angažirali odvjetnika. Agencija se oglušila na upite roditelja – te je u potpunosti 
nedostupna (zatvorena u međuvremenu). 

- Na upit prema ravnatelju da li je Škola preuzela policu osiguranja za uplaćena putovanja  
nakon odabira određene agencije, ravnatelj je izvijestio da to nije bila praksa i da nemaju tu 
policu osiguranja. 

- Ravnatelj je gđi Jeleni ustupio zapisnike s sjednica roditelja o izboru određene agencije, tj. 
Kada se između tri agencije birala jedna agencija s kojom je kasnije sklopljen ugovor, 
pozivni natječaj za odabir agencije je objavila Škola. 

- Ova agencija ni njen vlasnik (kroz neku novu pravnu osobu) neće više nikad dobit poziv od 
Škole za organizaciju bilo kojeg putovanja (sve definirano javnim pozivom škole za buduća 
putovanja). 

 
 
 
 
Zapisnik vodila i sastavila: 

Anita Radoš 

 (predsjednica vijeća  roditelja) 


